
Želje v skladu z možnostmi
Tako kot te dnl v vseh sredinah je bila tudi na seji
predsedstva občlnske konference SZDL glavna
pozornost osredotočena na planske dokumente, kljlh
moramo sprejetl še pred Iztekom letošnjega leta. Gre
predvsem za predlog dogovora o temeljih družbe-
nega plana za obdobje 1986 do 1990, za resolucijo o
ureanlčevanfu družbenega plana v prlhodnjem letu In
enake dokumente na ravnl mesta LJubljane.

V dogovoru o temeljih druž-
benega plana je sicer še vrsta
nedodelanih opredelitev, kar
pa ni nič posebnega, saj nasta-
ja dogovor toliko časa, dokler
ga podpisniki ne uskladijo '
med seboj in ne podpišejo. V
njem je tudi vellko želja, za
katere pa ne moremo trditi,
da ne odražajo dejanskih po-
treb. Vendar pa želja ostane
želja toliko časa, doklar nima
materialnega pokritja.

Člani predsedstva so na se-
ji, ki je bila 24. oktobra, meni-
li, naj v planu zapišemo samo
tisto, kar bomo v resnici lah-
ko tudi naredili. Med pripbm-
bami naj omenimo opozorilo,
da v predlogu ni nikjer nič
zapisano o šolski prehrani in
tudi ne o šoli v naravi. Gre za
dve bistveni dejavnosti, ki za-
devata naše najmlajše in jih
prav zato ne kaže opuščati.

Deljena so bila mnenja gle-
de zahteve krajanov KS Aj-
dovščina glede nameravane

dograditve hotela Lev. Z do-
datnim objektom bi namreč
ta gostinska organizacya od-
vzela prebivalcem v soseščirii
še tisto malo sonca in zraka,
kolikor ju imajo. Zakaj se za-
deva pojavlja v dogovoru, če
jo je zbor krajanov že odklo-
nil, je vprašal Mirko Kmet.
Vid Stempihar pa je menil,
da se y občini Center večkrat
- tudi neupravičeno - sreču-
jemo z odklonilnim stališčem,
kadar gre za novogradnje. Ne
delamo v nasprotju z interesi
občanov, ampak zanje, je pri-
pomnil, čeprav ne moremo
mimo zahteve krajanov Aj-
dovšfcine. Podobno je raz-
pravljal tudi Janez Učakar, ki
je dejal, da moramo upošteva-
ti mnenje baze, vendar pa mo-
ramo spremeniti naš odnos
do občine. Pozidati jo mora-
mo tam, kjer je še prostor,
prenoviti, kjer je izrabljeno,
dati občini novo vrednost in
naseliti mlade ljudi. Boris

Traunšek je menil, da se mo-
ramo lotiti urejanja naše obči-
ne selekcionirano, predvsem
pa se dogovoriti, kaj pravza-
prav hočemo.
• Borut Plavšak se je zavzel

za bolj sistemsko organizira-
nost gasilske službe v javnih
ustanovah. Ne moremo se na-
mreč sprijazniti s tem, da ga-
silci dežurajo vsak večer v
gledališčih za dodatni hono-
rar, saj gre za prostore, kjer se
zbere po več sto Ijudi, za kate-
rih varnost moramo poskrbeti
z vsemi razpolož^jivimi sred-
stvi.

Manj pripomb so imeli člani
predsedstva na resolucijo za
leto 1986. Resolucija daje
prednost kvaliteti gospodar-
jerya, izvozu in rasti življenj-
skega standarda. Nosilni de-
javnosti v občini sta trgovina
in turizem z gostinstvom.
Med drugim so v razpravi
omenili zahtevo za gradnjo
javnih sanitarij na postaji av-
tobusov mestnega prometa
pred Kozolcem. Na vprašanje
o divjem parkirišču za tovor-
njake na križišču Masarykove
in Metelkove ulice so člani
dobili pojasnilo, da bo zadeva
kmalu urejena, saj bo na tem
prostoru gradil SOZD Ke-
mija. N. I.


